

Nibe Sejlklub

Referat fra bestyrelsesmøde d. 16 Jan 2006-01-16

Deltagere: Michael Steglich-Petersen, Lennart Olsson, Peter Altenborg, Villy Espensen, Michael Mogensen

1: Godkendelse af referat fra sidste møde

Michael Møller arbejder indtil der findes en afløser.

Jens Bach vil træde hjælpende til i forbindelse med det praktiske.

Der ledes efter en kvalificeret træner, og hvis ingen kandidat findes må spørgsmålet rejses på generalforsamling.

Michael S-P kontakter Michael Møller vedr. det praktiske forløb-
Opråb i Sejlrenden efter en ungdomstræner.

Sejlerskolen, Erik Møller, Carsten Borup og Carsten Toudal er emner.

Michael S-P kontakter Ulla om det praktiske arrangement i forbindelse med tilmeldinger til sejlerskolen.

Sponsorudvalget har kun få lavet et oplæg, og her hviler det fortsat.

Sildemarked og Festival blev berørt, og det er den nye bestyrelses opgave at varetage disse kontakter.

Jens Bach er ny bådsmænd for Ib.

Generalforsamling d. 16 Marts kl. 19.30

Peter taler med Jes om overdragelse af regnskab.

2: Sejlrenden

Dead Line: Onsdag 1 Feb 2006-01-16

Børge checker med Jes Holm-Jacobsen om trykning.

Børge checker udgivelses hyppighed.

Michael M. sender det første referat til Børge.

Søsætning afklares med Kim.

Børge skriver et oplæg vedr. Ny redaktør og hvordan Den Gamle Redaktør vil gribe tingene an.

Der kastes et redaktionelt kritisk blik på sikkerhedsopslaget.
Indlæg fra Havnen, Kim og Ole kontaktes.

Træneropråb: Instruktør søges.

Brug af hjemmesiden indlæg fra Michael M.

3: Økonomi og kommunale tilskud.

Lennart orienterede om offentlige støttemuligheder fra Folkeoplysningsforbundet. Det er i år sidste gang vi skal søge Nibe Kommune, og herefter vil det blive Aalborg Kommune efter en endnu vedtaget model. Der blev orienteret om mødet i Folkeoplysningsudvalget.

Der skal indsendes materiale inden d. 28 Feb 2006. Peter har initiativet.

4: IB

Jens Bach bliver bådsmænd og motoren passes af Jan fra Rønbjerg.

5 Hjemmesiden

Peter passer denne side glimrende, og modtager gerne materiale.

6 Generalforsamlingen

Aktivitetsudvalget blev vendt endnu en gang. Arbejdsopgaver blev diskuteret og Villy kunne oplyse at Jørgen Christiansen og Peter Bols vil gerne hjælpe til.

Der skal tiltrækkes flere hænder, når diverse arrangementer skal løbe af stablen, og det må være muligt at lave en turnusordning mellem deltagerne.

De medlemmer, der er på valg nu bedes overveje at sige ja til genvalg.

Rammerne for tilrigger festen blev fastlagt.

7: Øvrige punkter fra bestyrelses medlemmer

Michael S-P orienterede om diverse materiale han har modtaget fra Niels Plougaard, herunder evt. ændringer til adresser til Sejlerbladet. Materialet blev gennemgået og enkelte sager blev uddelegeret.

Peter gjorde opmærksom på at et af Sejlklubbens formål er at samarbejde med Havneforeningen. Michael S-P foreslog, at vi fremsender orientering til Havneforening og at der tages initiativ til få fælles møder med henblik på gensidig information. Dette kan genetableres efter generalforsamlingen.

8: Evt.

Lennart nævnte, at vi evt. kunne trække på CF til forskellige arrangementer.

Der er mulighed for at scenen fra havnefesten kan afsættes til Festivalen Villy arbejder videre med ideen.

Børge Nygård modtog en stående invitation til at deltage i alle bestyrelsesmøder

NÆSTE MØDE: Indkaldes af formanden. Faste datoer har vist sig at være ønske tænkning, men 6 Februar ser p.t. lovende ud

Referent:

Michael Mogensen

.